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Skolebestyrelsesmøde 
Onsdag d. 9. april kl. 19-21 
 

Medlemmer: Vivi Kattenhøj (formand), Casper Børsting Rasmussen, Steen Larsen, Bente Frydendal 

Pedersen, Rasmus Bach Overgaard, Jacob-Christian Engvang Askjær, Rasmus Overby Hesselvig, Tove 

Harder, Birthe Busch, Britta Aagaard Knudsen, Mette Nygaard, Tine Sax, elevrådet 

 

Afbud: Rasmus, Jacob, Mette, Rasmus 
 

REFERAT 

(O) Orientering. (D) Drøftelse. (A) Afgørelse. 
 

1. Godkendelse af referat fra 

skolebestyrelsesmødet den 3. 

marts (A) 

Orientering om Rasmus og familiens situation. 

Referatet godkendt, uden kommentarer. 

2. Information (O) 

a. Nyt fra elevrådet 

b. Nyt fra formanden 

c. Nyt fra kontoret  

d. Nyt fra skolen 

e. Nyt fra SFO 

Elevrådet: Intet nyt. 

Formanden: Intet nyt. 

Kontoret: Daniel, ny lærer på Team 7, er kommet godt fra 

start. 

Maria, medarbejder på morgen-SFO-holdet, har fået 

andet arbejde, og der er ansat en pædagog i en 

kombinationsstilling på morgenholdet samt i 

eftermiddagstimerne i SFO. 

Der er travlhed i forhold til planlægning af næste års 

planlægning. Der er flere ubekendte, fx den nye ordning 

med Juniormesterlære, som skal starte op i kommende 

skoleår, og som vi ikke har fået alle detaljer omkring. 

Skolen: Teamtilknytningen er meldt ud, og der er naturlig 

nysgerrighed i forhold til den kommende fagfordeling. 

SFO: Teamtilknytningen er meldt ud, og det har givet 

anledning til en del drøftelser blandt medarbejderne.  

3. Skolefest – og forplejning (D) 

Der har været foretaget en 

evaluering i skolens 

pædagogiske udvalg 

Vi er landet på, at forplejningen forsat ligger hos 7. 

årgang, som en del af bidraget til fællesskabet, og 

ligeledes som en mulighed for at supplere deres skoletur 

med lidt ekstra.  
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Forventningen er: 

At der serveres ”rigtig mad”, så der ikke kun er søde 

sager. Forslag: Franske hotdogs eller sandwich. 

At der nok til alle – det betyder, at det skal være med 

tilmelding, fx ”Forms”. 

Det blev foreslået, at der måske kan tænkes i, hvordan 

indtjeningen kan øges. 

4. Skoleårets planlægning (O, 

D, A) 

Timefordelingsplan – endelig 

godkendelse 

Karakterer i 6. og 7. klasse?  

Møderække for bestyrelsen i 

25/26 

Timefordelingsplanen blev præsenteret, ved sidste 

bestyrelsesmøde, med gennemgang af de enkelte 

årgange. Der er enkelte ændringer, siden sidst, men vores 

intentioner er forsat:  Ønsket om kortere skoledage og, at 

fagene teknologiforståelse og ”klassens tid” skal figurere 

på skemaet på alle årgange. Ændringerne blev 

gennemgået, og skolebestyrelsen godkendte 

timefordelingsplanen for 2025-26.  

Karakterer i 6. og 7. klasse er en mulighed, som den 

øgede frihedsgrad til skolerne giver anledning til at 

benytte. Vi drøftede det, og ledelse og skolebestyrelse er 

enige om, at vi ikke ønsker at benytte os af denne 

mulighed på Hyldgårdsskolen. 

Der var efterfølgende en spændende drøftelse af, hvad 

der kan erstatte karakterer og eksaminer. Der blev blandt 

andet snakket optagelsesprøver og det væsentlige i at 

træne i at kunne fremlægge og formidle. 

Hvad findes der egentlig af frihedsgrader, i forhold til 

karaktergivning eller erstatning af karakterer? Dette kan 

blive til en drøftelse på et senere tidspunkt.  

I forhold til møderækken i bestyrelsen, foreslås det, at vi 

starter kl. 17.00, da der er mange aftenmøder i skoleregi. 

Der er forældrerepræsentanter, som i så fald vil blive 

udfordrede. Punktet tages op igen på kommende møde.  

5. Forældrearrangement med 

Fonnesbæk Kirke – 

evaluering (O, D, A) 

Fint foredrag, hvor vi fik nye perspektiver på temaet 

ensomhed og venskaber. 
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Vi drøftede, hvad der kunne gøres anderledes en anden 

gang, i forhold til at få flere til at deltage, men det er 

svært at se, hvordan det kunne gøres anderledes. 

Det er dejligt at kunne samarbejde med kirken om 

arrangementer af denne type, og det gør vi gerne igen. 

6. Princip-arbejde (D, A) 

Opfølgning på arbejdet fra 

sidst omkring principper for 

klassedannelse af nye 

børnehaveklasser og 

sammenlægning af klasser 

Principperne blev vedtaget, efter en kort drøftelse. 

Det blev besluttet, at vi på et senere tidspunkt kan drøfte, 

om klasser helt kan afskaffes hos de store og erstattes af 

holddannelse eller andet. Dette kan sættes på som punkt 

til drøftelse fremadrettet. 

 

 

7. Evt. Der påtænkes opstart af ny praksis, for at have rettidig 

opmærksomhed på det løbende vedligehold af 

klasseværelserne. 

D. 16/5 er der pædagogisk eftermiddag for 

medarbejderne – og vi vil gerne lave samme proces med 

forældrerepræsentanterne i bestyrelsen på næste 

bestyrelsesmøde d. 8/5.  
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